
Zápis z veřejného zasedání č. 2/2019 
konaného 3. 4. 2019 od 18:30 hodin 

v zasedací místnosti OÚ Rynholec  

 

Přítomni 4 občané 

5 zastupitelů obce (omluveni: pp. Ledvinka, Tlustý) 

 

 Starosta v 18:30 hodin zahájil veřejné zasedání, přivítal občany a přečetl program: 

 

1) Vyúčtování dotace Tenis klub Rynholec za rok 2018 

2) Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí dotace na činnost na rok 2019 pro TJ Baník 

3) Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí dotace na činnosti na rok 2019 pro jezdeckou stáj 

Lussy 

4) Informace k sokolovně 

5) Nákup pódia 

6) Různé 

 

Usnesení: Zastupitelé obce schvalují program veřejného zasedání č. 2/2019. 

Pro – proti – zdržel se 

5 – 0 – 0  

 

Zapisovatelem byl určen p. Dvořák, ověřovatelé pp. Roštínská, Prokeš 

 

 

Starosta obce konstatoval, že z minulého veřejného zasedání nebyly uloženy žádné úkoly, 

proto není třeba dělat kontrolu usnesení. 

 

 

1) Vyúčtování dotace Tenis klub Rynholec za rok 2018 

 

P. Drábek seznámil přítomné o provedené kontrole vyúčtování dotace pro Tenis klub 

Rynholec, která byla provedena ze strany finančního výboru obce. Tenis klub předložil 

dostatečné doklady o čerpání dotace, kromě položky PHM, kde nebyla vyčerpána částka ve 

výši 323,-. Tato částka by měla být na základě podmínek dotace buď vrácena na účet obce, 

popř. je možné o tuto částku ponížit dotaci na rok 2019. Tenis klub má také možnost požádat o 

ponechání těchto prostředků v roce 2019. Finanční výbor konstatuje účelné využití dotace za 

rok 2018 a doporučuje i pro rok 2019 uzavření veřejnoprávní smlouvy o dotaci na činnost. 

 

Vzato zastupiteli na vědomí 

 

 

2) Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí dotace na činnost na rok 2019 pro TJ Baník 

 

Starosta obce přednesl podrobnosti k veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace na 

činnost TJ Baník. Veřejnoprávní smlouva je členěna do těchto položek: 

- Činnost oddílu kopané  180.000,- 

- Soustředění      60.000,- 

- Činnost oddílu ledního hokeje   50.000,- 



- Činnost oddílu stolního tenisu   35.000,- 

Celková výše dotace na rok 2019 je 325.000,- Kč. 

 

Usnesení: Zastupitelé obce schvalují veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace pro 

TJ Baník Rynholec na činnost na rok 2019 ve výši 325.000,-. 

 

Pro – proti – zdržel se 

4 – 0 – 1 (Drábek)  

 

 

3) Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí dotace na činnosti na rok 2019 pro jezdeckou 

stáj Lussy 

 

Starosta obce přednesl podrobnosti k veřejnoprávní smlouvě o poskytnutí dotace na 

činnost pro jezdeckou stáj Lussy na rok 2019 ve výši 50.000,-. 

 

Usnesení: Zastupitelé obce schvalují veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace pro 

jezdeckou stáj Lussy na činnost na rok 2019 ve výši 50.000,-. 

 

Pro – proti – zdržel se 

5 – 0 – 0  

 

 

4) Informace k sokolovně 

 

Starosta obce poskytl informace k současnému stavu rekonstrukce sokolovny. Dne 29. 3. 

2019 byl vydán kolaudační souhlas, zatím pro omezenou kapacitu max. 150 osob. 

V následujícím týdnu bude budována nová vodovodní přípojka, aby stačila kapacita pro celý 

objekt. Dále byla podána žádost o stavební povolení na nové sociální zařízení. Dále je 

v současné době prováděno nacenění oplocení a přístupových komunikací. Firma Domistav 

bude končit činnosti dobudováním nového sociálního zařízení, zbytek by měl být – v rámci 

možností – budován již místními firmami. V současné době je dále v poptávkovém řízení 

zakoupení opony a závěsu za jeviště. 

Vzato zastupiteli na vědomí 

 

 

5) Nákup přenosného pódia 

 

Starosta obce uvedl, že na obec přišel požadavek na zakoupení přenosného pódia na 

konání kulturních akcí v rámci obce. Využitelnost je např. v sokolovně, na fotbalovém stadiónu 

a je zde možná i varianta, že by se mohlo za úplatu půjčovat. Jednalo by se o pódium o rozměru 

cca 6 x 4 m v ceně cca 150.000,-, (jednotlivé moduly o velikosti 1 x 2 m), s možností dokoupení 

dalších modulů v případě potřeby. 

 

Usnesení: Zastupitelé obce schvalují nákup přenosného pódia o velikosti 4 x 6 m za částku 

cca 150.000,- Kč. 

Pro – proti – zdržel se 

5 – 0 – 0  

 

 



 

6) Různé 

 

- Vybavení výčepu v sokolovně. 

o Starosta obce seznámil přítomné s vybavením, které bylo zakoupeno do výčepu 

v sokolovně. Vzhledem k tomu, že se jedná o investici ve výši cca 100.000,- Kč, 

je potřeba, aby měla vybavení na starost jedna osoba. Vzhledem k tomu, že se 

p. Roštínský věnoval i zařizování výčepu, navrhuje starosta obce, aby měl výčep 

na starosti právě pan Roštínský. 

 

Usnesení: Zastupitelé obce schvalují Milana Roštínského jako správce rekonstruovaného 

výčepu v sokolovně. 

 

Pro – proti – zdržel se 

5 – 0 – 0  

- Rozpočtové opatření č. 2 

o p. Drábek přednesl návrh rozpočtového opatření č. 2 

 

Usnesení:  Zastupitelé obce schvalují rozpočtové opatření č. 2 

Pro – proti – zdržel se 

5 – 0 – 0  

 

- Změna ceny pronájmu pozemku 

o p. Dvořák uvedl, že na VZ dne 20. 12. 2018 byl schválen pronájem pozemku č. 

338/1 a 339/1 v k.ú. Rynholec za částku 1,-. Vzhledem k tomu, že se jedná o 

pozemky, které nejsou veřejnosti přístupné, je stanovený pronájem ve výši 2,-

/m2/rok. Se správnými údaji byl záměr o pronájmu vyvěšen na ÚD, pouze je 

třeba opravit položku v zápisu, aby byl v souladu se schváleným ceníkem. 

 

Vzato zastupiteli na vědomí 

 

 

- p. Kevin Franc – vývěsní tabule v obci jsou ve velmi špatném stavu. 

o  P. Starosta přislíbil nápravu 

 

- P. Sládek – jaký je stav na stavebním úřadu v Novém Strašecí. 

o P. starosta sdělil, že je vše při starém. Dnes, když byl na stavebním úřadu, tak 

tam p. Vurbsová nebyla 

- P. Sládek dále uvedl, že šel kolem čističky, kde je velký zápach a z čističky vytéká 

znečištěná voda 

o P. Starosta přislíbil, že zjistí aktuální stav a v případě problému zjedná nápravu. 

- P. Sládek dále popsal problém s veřejným osvětlením 

o P. Starosta přislíbil opravu  

- P. Sládek dále informoval o rekonstrukci osvětlení na fotbalovém hřišti ohledně termínu 

realizace a dalšímu postupu 

o P. Starosta sdělil, že objednávka musí být odeslána z obce 

- P. Sládek se dále ptal na otevření sběrného dvoru 

o P. Starosta sdělil, že je s ním počítáno jako vloni, tedy otevření na přelomu 

dubna a května 2019 – podle toho, jak budou přistaveny kontejnery 

 



- P. Svobodová upozornila na to, aby správce fotbalového hřiště se víc staral o úklid. 

- P. Sládek doplnil, že se jedná hlavně o granulát, který je vysypán z roztrhaných žoků a 

v současné době je v řešení. 

 

 

Vzhledem k tomu, že nebyly další dotazy či připomínky ze strany zastupitelů nebo občanů, 

bylo veřejné zasedání v 19:10 hodin p. starostou ukončeno. 

 

 

Ověřovatel:            Ověřovatel: 

 

 ____________       _____________ 

 Jana Roštínská       Jaroslav Prokeš 

 

 

 

Starosta obce 

 

____________ 

Jaromír Dyntar 

 


